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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΕΤΑΡΤΗ 18 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 

2023 / ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 1:55:30’ 

… ερώτηση στο 0:26:45’…έως 0:27:00’… από τα 1:55:30’ λεπτά του βίντεο…!!! 

… απάντηση όποιος βρεί… ας μας την πεί και εμάς να την γράψουμε εδώ…!!! 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 18.01.23… 

 

●●● 0:21:58’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… να περάσουμε στην ενότητα των ερωτήσεων… 

……………………………………….. 

●●● 0:26:45’…ΚΡΑΝΙΑΣ… τώρα… για την Νεράϊδα… είπα να μην ρωτήσω… γιατί στην 

εφημερίδα δημοσιεύτηκε ότι… τα έλυσε ο Αντιδήμαρχος… περίμενα να μας ενημερώσει από 

μόνος του… ο ίδιος… να μην ρωτήσω εγώ… τουλάχιστον τώρα που πέτυχες κάτι… πές το… 

(0:27:00’)… 

……………………………………………………………. 

●●● απάντηση δυστυχώς ΔΕΝ υπήρξε…!!!  

………………………………………… 

 

…..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……… 

 

…ανάρτηση στη Σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας» την επόμενη μέρα… 

…………………………………………………. 

______________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / 19 Ιανουαρίου 2023 

●●● ανεπιτήρητα… έθιξε πάλι το ζήτημα χθές το βράδυ στην συνεδρίαση του Δ. Σ. 

Καρδίτσας… ο Δημοτικός Σύμβουλος και αρχηγός της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» 

Βασίλης Κρανιάς…!!! …αλλά ούτε ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος απάντησε… ούτε και ο 

Δήμαρχος…!!! …γιατί άραγε το προσπέρασαν έτσι χωρίς απάντηση…??? …αφού στο 

δημοσίευμα της τηλεφημερίδας προχθές έλεγαν ότι το πρόβλημα λύθηκε…??? …αν είναι 

όπως τα είπατε… γιατί δεν πιάστηκε ακόμα κανένα ανεπιτήρητο…??? …γιατί δεν λέτε 

δημοσίως το όνομα του ανθρώπου που αναθέσατε την περισυλλογή για να τον ειδοποιούν οι 

χωριανοί μας μόλις βλέπουν ανεπιτήρητα…??? …γιατί δεν βγάζετε ένα δελτίο τύπου στις 

εφημερίδες για ενημέρωση των κατοίκων των ορεινών χωριών μας…??? …γιατί…??? 

…γιατί…??? …γιατί…??? 

…όποιος θέλει να δεί όλη τη συνεδρίαση… άς γράψει στο yoytube…  

_______________________________ 

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (1η 18/1/2023) 

●●● ερώτηση στο 0:26:45’…έως 0:27:00’… από τα 1:55:30’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απάντηση όποιος βρεί… ας μας την πεί και εμάς να την γράψουμε εδώ…!!! 

……………………………………….. 

●●● 0:26:45’…ΚΡΑΝΙΑΣ… τώρα… για την Νεράϊδα… είπα να μην ρωτήσω… γιατί στην 

εφημερίδα δημοσιεύτηκε ότι… τα έλυσε ο Αντιδήμαρχος… περίμενα να μας ενημερώσει από 

μόνος του… ο ίδιος… να μην ρωτήσω εγώ… τουλάχιστον τώρα που πέτυχες κάτι… πές το… 

(0:27:00’)… 

●●● απάντηση δυστυχώς ΔΕΝ υπήρξε…!!!  

………………………………………… 

●●● Βασίλη Κρανιά… σε ευχαριστούμε όλοι θερμά (για ακόμα μια φορά)… και δημοσίως 

σου ζητάμε… στην επόμενη συνεδρίαση να ξαναρωτήσεις για το μέγα ζήτημα αυτό… και όχι 



μόνο γι’ αυτό αλλά και για τα άλλα… αρμοδιότητας δήμου μας Καρδίτσας… και για τις 

πεζογέφυρες «Σωτήρος» και «Τσιροπλάκι»… και για το ποιές συγκεκριμένες ενέργειες έκανε 

πρόσφατα ο δήμος μας Καρδίτσας για να μπεί ο δρόμος «Σαραντάπορα – Νεράϊδα» στην 

ΤΕΡΝΑ… ώστε να μην κινδυνεύουν οι δημότες τους με αποκλεισμό…!!!  

●●● αν νομίζουν κάποιοι ότι θα «ξεφύγουν» έτσι εύκολα είναι γελασμένοι…!!! 

 

….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………… 

______________________________ 

Karditsalive / ΚΥΡΙΑΚΗ 15 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2023 / ώρα 19:31’ 

Κοπάδι ανεπιτήρητων χωρίς ενώτια στην περιοχή της Νεράϊδας – Φώτης 

Παπαδημητρίου: Όλα έτοιμα για την περισυλλογή 

   Το θέμα με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα, σύμφωνα με τα δεδομένα που κατέγραψε το 

KarditsaLive.Net, δεν μπορεί κανείς να πει με σιγουριά ότι επιδεινώνεται ή ότι οδεύει προς 

λύση. Σίγουρα όμως βρίσκεται σε ένα μεταβατικό στάδιο. 

   Από την μία σύμφωνα με τα όσα μας είπε ο αντιδήμαρχος κ. Φώτης Παπαδημητρίου όλα 

είναι έτοιμα για να ξεκινήσει η διαδικασία περισυλλογής των ζώων και από την άλλη εδώ και 

αρκετό διάστημα έχει, εκτός των άλλων, εντοπισθεί και ένα κοπάδι με ζώα χωρίς ενώτια. 

   Αναλυτικότερα ο κ. Παπαδημητρίου επισήμανε πως, πέρα από τον στάβλο που θα 

φιλοξενήσει τα ζώα και βρίσκεται στην περιοχή του Αρτεσιανού έχει βρεθεί και το άτομο 

που θα διεκπεραιώσει το έργο της περισυλλογής τους. Είναι, τόνισε, ένα δύσκολο εγχείρημα 

και χρειάζεται τους σωστούς χειρισμούς για να υπάρξουν αποτελέσματα. Είναι πολύ βασικό, 

συνέχισε, να πέσει λίγο ακόμη η θερμοκρασία, μειώνοντας την δυνατότητα μετακίνησης των 

ζώων για να είναι ευκολότερη η «σύλληψή» τους. 

   Την ίδια ώρα ο πρόεδρος της Νεράϊδας κ. Γάκης, ανέφερε στην ηλεκτρονική μας 

εφημερίδα πως εδώ και αρκετό διάστημα έχει εντοπιστεί και ένα κοπάδι χωρίς ενώτια. Αυτά 

πέραν του ότι δεν μπορεί να εντοπιστεί ο ιδιοκτήτης τους, είναι πλέον άγρια και είναι 

εξαιρετικά δύσκολο να περισυλλεγούν, αφού, στην κυριολεξία, δεν πλησιάζονται. Κάτι όμως, 

πρόσθεσε, πρέπει να γίνει και με αυτά και ζήτησε να εξεταστεί κάθε πρόσφορη νόμιμη 

μέθοδος. 

   Σε ότι αφορά στα προβλήματα που δημιουργούν τα ανεπιτήρητα ο κ. Γάκης σημείωσε ότι 

συνεχίζουν να παρουσιάζονται με αμείωτο ρυθμό, είτε αφορούν καταστροφές σε κήπους και 

περιφράξεις, είτε λέρωμα δρόμων και πλατειών. Τέλος υπογράμμισε την αδιαφορία των 

ιδιοκτητών τους, που κάνουν ότι δεν γνωρίζουν ακόμα κι όταν διαπιστώνεται, από το ενώτιο, 

ότι το ζώο τους ανήκει. 

…………………………………………… 

 

…ανάρτηση στη Σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας» την ίδια μέρα… 

……………………………………………………. 

______________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / 15 Ιανουαρίου 2023 

●●● κοινοποιούμε το σημαντικότατο για τον τόπο μας δημοσίευμα αυτό… κατ’ αρχήν για 

ενημέρωση όλων μας… και ταυτόχρονα ευχαριστώντας θερμά την μεγάλη ενημερωτική 

ιστοσελίδα Karditsalive που το έφτιαξε και το δημοσίευσε… (πολύτιμη για ακόμα μια φορά η 

βοήθεια της Karditsalive στον αγώνα μας)… τονίζοντας ότι…  

●●● 1) η Karditsalive το έγραψε και το δημοσίευσε χωρίς κάποια ιδιαίτερη αφορμή… το 

λέμε αυτό γιατί μέχρι τώρα έκανε αντίστοιχα δημοσιεύματα συνήθως μετά από συνεδριάσεις 

του Δ. Σ. Καρδίτσας όπου συζητούνταν το θέμα… τώρα το δημοσίευσαν Κυριακή (15.1.23) 

χθές βράδυ (7:30’ μ.μ.)… χωρίς να προηγηθεί Δ. Σ… και αυτό το κάνει ακόμα πιο 

σημαντικό…!!! 

●●● 2) οι συντάκτες του ρεπορτάζ ρώτησαν τόσο τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο όσο και τον 

Πρόεδρο της Κοινότητάς μας Νεράϊδας και έγραψαν όσα τους είπαν…!!! 

●●● 3) από το δημοσίευμα αυτό μαθαίνουμε όλοι (από όσα είπε ο Αντιδήμαρχος & πρόεδρος 

της 3μελούς επιτροπής) ότι… α) ο δήμος Καρδίτσας βρήκε στάβλο στο Αρτεσιανό (χωριό 

του κάμπου μεταξύ Καρδίτσας και Τρικάλων)… β) ότι ο δήμος Καρδίτσας βρήκε και το 

άτομο που θα κάνει την περισυλλογή (χωρίς να αναφέρει όμως δημοσίως το όνομά του 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FKarditsaLive.Net%2F%3Ffbclid%3DIwAR26R_76EYMP-S8kGo6e3pzzffn--aNeP9Cc5vklFjWa-MYhOZatSghZuvU&h=AT3ROza2I1mkTw-igZ30PI-04M4g-deqMF3x3mVXPTroM5sapMM0p8dP65NnpGfbKuYPAY2BAPEkFmaXq9pXtO5Z52nQBKj8Lp5ADjbwN7IHCuRPEyjmxtswjsUlKFLveqnZGTk2L6b4omxHZlKw&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3LhMaQu-1FXWittIjaoPvx9z5uFdj-rlV9p2JcBWF_34nCHzoRlqZ_MxkYjtOQUx00G926L2-X9q0GBgkHbluTvMr7VMCLVMhDh2MJl9rGE9C9MdDS0vQ_Mir05RcWYZe_Q1ivFF75GTxqkv0QP9oppG4150dsqEsc0yqhrQ1fhnq1zfzfcADGxLgViYWEAefqTzZCLA2B


άγνωστο γιατί)… και γ) ότι περιμένουν να αυξηθεί ακόμα το κρύο για να αρχίσουν την 

σύλληψη των ανεπιτήρητων…!!!  

●●● 4) με το δημοσίευμα τέλος γίνεται δημοσίως γνωστό (από όσα είπε ο Πρόεδρος της 

Κοινότητάς μας Νεράϊδας & μέλος της 3μελούς επιτροπής) ότι… α) οι ιδιοκτήτες των 

ανεπιτήρητων αδιαφορούν ακόμα και όταν τους ειδοποιούν οι αρμόδιοι να τα μαζέψουν (άρα 

τους ξέρουν… αλλά δεν τους κατονομάζουν… ούτε τους επιβάλλουν πρόστιμα… άγνωστο 

γιατί)… γίνεται επίσης δημοσίως γνωστό ότι… β) υπάρχει σήμερα στον τόπο μας μεγάλος 

αριθμός ανεπιτήρητων που κάνει ζημιές σε ιδιοκτησίες και λερώνουν με βουνιές τους 

δρόμους μας… γίνεται ακόμα γνωστό σε όλους ότι… γ) υπάρχει στον τόπο μας μεγάλο 

κοπάδι ανεπιτήρητων άγριων βοοειδών χωρίς ενώτια (που έχει δημιουργηθεί στον τόπο μας 

από τις γεννήσεις τους κάθε χρόνο)… και ότι δ) καθολικό και επιτακτικό αίτημα είναι η 

κατεπείγουσα λύση του προβλήματος αυτού…!!!  

●●● 5) με την ευκαιρία αυτή ξαναφωνάζουμε για ακόμα μια φορά ότι… αν ο νύν αρμόδιος 

Αντιδήμαρχος του δήμου μας Καρδίτσας (άφηνε τον εγωϊσμό στην άκρη) και μιλούσε με τον 

συνάδελφό του Αντιδήμαρχο του δήμου Λευκάδας… θα είχε ήδη λυθεί το πρόβλημα και σε 

εμάς… όπως το έλυσαν εκείνοι… και είναι προθυμότατοι να μας πούν το τρόπο…!!! (ο 

προκάτοχός του είχε μιλήσει μαζί τους την άνοιξη του 2020… και έτσι ξεκίνησε τότε αυτή η 

διαδικασία)…!!! 

●●● 6) να θυμίσουμε επίσης ότι… πρόεδρος της 3μελούς επιτροπής για τα ανεπιτήρητα είναι 

ο νύν Αντιδήμαρχος… και μέλος ο Πρόεδρος της Κοινότητάς μας Νεράϊδας… (το τρίτο 

μέλος είναι μια γεωπόνος υπάλληλος του δήμου)… άρα ρωτήθηκαν οι καθ’ ύλην αρμόδιοι 

για τη λύση του προβλήματος…!!! …που έχουν τεράστιες ευθύνες που το πρόβλημα αυτό 

δεν λύθηκε ακόμα…!!! 

●●● 7) να μην ξεχνάμε τέλος ότι φτάσαμε στις σημερινές αυτές εξελίξεις… μετά από 

ασφυχτική πίεση… μετά τις συνεχόμενες αμέτρητες ερωτήσεις σε κάθε συνεδρίαση του Δ. Σ. 

Καρδίτσας του αρχηγού της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη 

Κρανιά…!!!  

●●● το δημοσίευμα λοιπόν αυτό γράφει τα εξής σημαντικά… 

______________________________ 

Karditsalive / ΚΥΡΙΑΚΗ 15 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2023 / ώρα 19:31’ 

(τίτλος δημοσιεύματος) Κοπάδι ανεπιτήρητων χωρίς ενώτια στην περιοχή της Νεράϊδας – 

Φώτης Παπαδημητρίου: Όλα έτοιμα για την περισυλλογή 

(κείμενο δημοσιεύματος) Το θέμα με τα ανεπιτήρητα παραγωγικά ζώα, σύμφωνα με τα 

δεδομένα που κατέγραψε το KarditsaLive.Net, δεν μπορεί κανείς να πει με σιγουριά ότι 

επιδεινώνεται ή ότι οδεύει προς λύση. Σίγουρα όμως βρίσκεται σε ένα μεταβατικό στάδιο. 

Από την μία σύμφωνα με τα όσα μας είπε ο αντιδήμαρχος κ. Φώτης Παπαδημητρίου όλα 

είναι έτοιμα για να ξεκινήσει η διαδικασία περισυλλογής των ζώων και από την άλλη εδώ και 

αρκετό διάστημα έχει, εκτός των άλλων, εντοπισθεί και ένα κοπάδι με ζώα χωρίς ενώτια. 

Αναλυτικότερα ο κ. Παπαδημητρίου επισήμανε πως, πέρα από τον στάβλο που θα 

φιλοξενήσει τα ζώα και βρίσκεται στην περιοχή του Αρτεσιανού έχει βρεθεί και το άτομο 

που θα διεκπεραιώσει το έργο της περισυλλογής τους. Είναι, τόνισε, ένα δύσκολο εγχείρημα 

και χρειάζεται τους σωστούς χειρισμούς για να υπάρξουν αποτελέσματα. Είναι πολύ βασικό, 

συνέχισε, να πέσει λίγο ακόμη η θερμοκρασία, μειώνοντας την δυνατότητα μετακίνησης των 

ζώων για να είναι ευκολότερη η «σύλληψή» τους. 

Την ίδια ώρα ο πρόεδρος της Νεράϊδας κ. Γάκης, ανέφερε στην ηλεκτρονική μας εφημερίδα 

πως εδώ και αρκετό διάστημα έχει εντοπιστεί και ένα κοπάδι χωρίς ενώτια. Αυτά πέραν του 

ότι δεν μπορεί να εντοπιστεί ο ιδιοκτήτης τους, είναι πλέον άγρια και είναι εξαιρετικά 

δύσκολο να περισυλλεγούν, αφού, στην κυριολεξία, δεν πλησιάζονται. Κάτι όμως, πρόσθεσε, 

πρέπει να γίνει και με αυτά και ζήτησε να εξεταστεί κάθε πρόσφορη νόμιμη μέθοδος. 

Σε ότι αφορά στα προβλήματα που δημιουργούν τα ανεπιτήρητα ο κ. Γάκης σημείωσε ότι 

συνεχίζουν να παρουσιάζονται με αμείωτο ρυθμό, είτε αφορούν καταστροφές σε κήπους και 

περιφράξεις, είτε λέρωμα δρόμων και πλατειών. Τέλος υπογράμμισε την αδιαφορία των 

ιδιοκτητών τους, που κάνουν ότι δεν γνωρίζουν ακόμα κι όταν διαπιστώνεται, από το ενώτιο, 

ότι το ζώο τους ανήκει. 

 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FKarditsaLive.Net%2F%3Ffbclid%3DIwAR26R_76EYMP-S8kGo6e3pzzffn--aNeP9Cc5vklFjWa-MYhOZatSghZuvU&h=AT3ROza2I1mkTw-igZ30PI-04M4g-deqMF3x3mVXPTroM5sapMM0p8dP65NnpGfbKuYPAY2BAPEkFmaXq9pXtO5Z52nQBKj8Lp5ADjbwN7IHCuRPEyjmxtswjsUlKFLveqnZGTk2L6b4omxHZlKw&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3LhMaQu-1FXWittIjaoPvx9z5uFdj-rlV9p2JcBWF_34nCHzoRlqZ_MxkYjtOQUx00G926L2-X9q0GBgkHbluTvMr7VMCLVMhDh2MJl9rGE9C9MdDS0vQ_Mir05RcWYZe_Q1ivFF75GTxqkv0QP9oppG4150dsqEsc0yqhrQ1fhnq1zfzfcADGxLgViYWEAefqTzZCLA2B


χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
 

                                   

                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
 


